



La Coordinadora d'Investigació i Universitats de CGT se suma a les mobilitzacions convocades per Marea Roja contra la reforma de la Llei de la Ciència el pròxim 15 d'abril.

Des de la Coordinadora d'Investigació i Universitats de CGT volem manifestar la nostra absoluta oposició al projecte de reforma de la Llei de la Ciència que es prepara des del Ministeri de Ciència i Innovació i que s'ha conegut en les últimes setmanes. La reforma planteja modificacions que aprofundeixen en la precarització, dificulten l'estabilització i amenacen l'autonomia del personal investigador, sobretot en les etapes de major vulnerabilitat. Privilegia la via laboral enfront de la via funcional i abandona a la seu sort al personal tècnic d'investigació i de gestió dels Organismes Pùblics d'Investigació. A més, obri la via al desenvolupament de nous mecanismes de transferència cap a les empreses privades que alimenten el drenatge de fons públics d'investigació per a beneficis particulars.

Enfront del que reclama el discurs del Ministeri, aquesta llei no promet millors condicions i una carrera digna per al personal investigador, tècnic i de gestió. Des de la Coordinadora ens oposem a qualsevol reforma que comporte una vulneració de drets laborals i que sotmeta el funcionament del sistema públic d'investigació a la lògica del mercat. Creiem necessari promoure mobilitzacions destinades a contrarestar la reforma proposada pel govern i sumar forces amb altres col·lectius i organitzacions per a aconseguir aqueix objectiu principal. Per això, ens sumem a les mobilitzacions convocades per Marea Roja en diverses ciutats de l'Estat el pròxim 15 d'abril. Entenem que es tracta d'un primer pas en la qual sens dubte haurà de ser una campanya sostinguda per a frenar aqueixa reforma i com Coordinadora ens conjurem per a continuar treballant en aqueixa línia.

Ens veiem als carrers.





La Coordinadora de Investigación y Universidades de CGT se suma a las movilizaciones convocadas por Marea Roja contra la reforma de la Ley de la Ciencia el próximo 15 de abril.

Desde la Coordinadora de Investigación y Universidades de CGT queremos manifestar nuestra absoluta oposición al proyecto de reforma de la Ley de la Ciencia que se prepara desde el Ministerio de Ciencia e Innovación y que se ha conocido en las últimas semanas. La reforma plantea modificaciones que profundizan en la precarización, dificultan la estabilización y amenazan la autonomía del personal investigador, sobre todo en las etapas de mayor vulnerabilidad. Privilegia la vía laboral frente a la vía funcionarial y abandona a su suerte al personal técnico de investigación y de gestión de los Organismos Públicos de Investigación. Además, abre la vía al desarrollo de nuevos mecanismos de transferencia hacia las empresas privadas que alimentan el drenaje de fondos públicos de investigación para beneficios particulares.

Frente a lo que reclama el discurso del Ministerio, esta ley no promete mejores condiciones y una carrera digna para el personal investigador, técnico y de gestión. Desde la Coordinadora nos oponemos a cualquier reforma que entrañe una vulneración de derechos laborales y que someta el funcionamiento del sistema público de investigación a la lógica del mercado. Creemos necesario promover movilizaciones destinadas a contrarrestar la reforma propuesta por el gobierno y sumar fuerzas con otros colectivos y organizaciones para alcanzar ese objetivo principal. Por ello, nos sumamos a las movilizaciones convocadas por Marea Roja en diversas ciudades del Estado el próximo 15 de abril. Entendemos que se trata de un primer paso en la que sin duda habrá de ser una campaña sostenida para frenar esa reforma y como Coordinadora nos conjuramos para seguir trabajando en esa línea.

Nos vemos en las calles.

